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HRVATSKO GEODETSKO DRUŠTVO 
CROATIAN GEODETIC SOCIETY 

ZAPISNIK
s VIII. sabora Hrvatskoga geodetskog društva

Osmi sabor HGD-a održan je 15. svibnja 2004. u hotelu "Ivan" u Solarisu kraj Šibenika, za
održavanja XIII. susreta hrvatskih geodeta. Sabor je započeo rad u 10 sati.
Na saboru su svoje punomoći predala 92 opunomoćenika, a nakon što je predsjednik HGD-a
Zdravka Kapović utvrdio kvorum, predložio je sljedeće radno predsjedništvo:
Zdravka Kapović, Damir Medak, Jelica Donđivić, za zapisničare: Ivana Abaza i Sandra Su
pina, te ovjerovitelje zapisnika: Mirka Dumić i Anto Zujić.
Predložen je i usvojen sljedeći

DNEVNI RED

1. Otvaranje sabora te izbor radnih tijela
Pozdravna riječ

2. Izvješće o radu Hrvatskoga geodetskog društva za mandatna razdoblje 2000. - 2004.
3. Financijsko poslovanje HGD-a za mandatna razdoblje 2000. - 2004.
4. Izvješće Nadzornog odbora o poslovanju HGD-a
5. Izvješće o Geodetskom listu
6. Rasprava o izvješćima
7. Razrješnica predsjedniku i dijelu članova Upravnog odbora HGD-a
8. Izbor predsjednika HGD-a
9. Izbor dopredsjednika HGD-a

10. Izbor članova - Nadzornog odbora
- Suda časti

11. Plan rada za iduće mandatna razdoblje (2004. - 2008.)
12. Dodjela priznanja HGD-a
13. Različito

Ad 2) Izvješće o radu HGD-a za razdoblje 2000. - 2004. podnio je predsjednik Zdravka Ka
pović. Ukratko je naveo sve značajnije aktivnosti Društva u razdoblju od 13. 4. 1996. do
15. 5. 2004., od sabora, kongresa, simpozija, sastanaka predsjedništva do susreta geodeta.
Istaknuo je i Geodetski list, koji izlazi već 80 godina, a kojega je glavni urednik Stanislav
Frangeš. Važan je za Društvo i posjet predsjedniku hrvatskoga Sabora Pavletiću, te mini
stru prostornog planiranja, graditeljstva i stanovanja.

Ad 3) Izložena je financijsko izvješće o poslovanju HGD-a u mandatnom razdoblju 2000. -
2004. U tom je izvješću, među ostalim, navedena i kupnja poslovnog prostora u Berislaviće
voj 6, gdje se nalazi tajnišvo HGD-a. Prostor je stajao oko 195.000,00 kn, a kupljen je uz po
moć poglavarstva grada Zagreba.

Ad 4) Izvješće Nadzornog odbora HGD-a podnijela je predsjednica gđa Jasminka Ožbolt, te
je konstatirala da se poslovanje HGD-a odvijalo u skladu sa Zakonom o udrugama, te Ured
bom o računovodstvu neprofitabilnih organizacija i Pravilnikom o knjigovodstvu.
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Ad 5) Izvješće o Geodetskom listu podnio je glavni urednik Stanislav Frangeš, koji je
iscrpno informirao nazočne o SO-godišnjoj povijesti toga glasila. Naglasio je da je današnje
financijsko stanje GL stabilno, uz posebnu zahvalu Zdravku Kapoviću, a potom i Petru Ni
koliću.

Ad 6) Rasprave o izvješćima nije bilo i sva su jednoglasno prihvaćena.
Nakon toga za riječ se javio Davorin Špoljarić, koji je u posljednje četiri godine vodio video
zapise o aktivnostima Udruge, te ih je u jednom primjerku darovao za uspomenu Zdravku
Kapoviću.

Ad 7) Predsjednik Zdravko Kapović zatražio je razrješnicu za predsjednika i dio članova
Upravnog odbora, temeljem dogovora članova predsjedništva održanog na Sljemenu 26. 3.
2004.
Burnim aplauzom razriješeni su dosadašnji predsjednik i dopredsjednik. Aplauz je bio zah
vala za njihov dugogodišnji rad.

Ad 8) Za novoga predsjednika HGD-a predložen je Petar Nikolić, sukladno odluci predsjed
ništva od 26. 3. 2004. Predsjednik je upitao za druge prijedloge i pošto ih nije bilo, iznio je
životopis Petra Nikolića, te naglasio sljedeće:
Rođen je 1940. u lmotskome, 1958. g. upisuje AGG-fakultet, smjer geodezija, koji završava
1963. Zaposlio se u Zavodu za izmjeru zemljišta u Splitu, gdje radi sve poslove, od priprav
nika do tehničkog direktora Zavoda. Jedan je od osnivača fotogrametrije u Splitu, vodi gru
pu za posebna mjerenja deformacija brana Vlačine, Podgradine Kazaginca te tlačnog cjevo
voda Manojlovac. Postavlja prvu bazu u Dugopolju za kontrolu mjerničkih instrumenata -
distomata. Jedan je od osnivača srednje geodetske škole gdje, od 1977. do 1987. predaje
predmete fotogrametriju i geodetska računanja. Izabran je 1983. g. za tehničkog direktora
Zavoda za katastar i geodetske poslove u Trogiru. Iduće godine osniva Zavod za pripremu
zemljišta i katastar u Trogiru. Poznat je kao koautor programa KATAZOR, koji se i danas
primjenjuje u katastrima Trogir, Šibenik, Knin i Drniš. Predsjednik je organizacijskog od
bora II. susreta geodeta Hrvatske, 1976. g. u Medenoj, 1988. g. predsjednik je organizacij
skog odbora 7. susreta geodeta Hrvatske. Organizator je III. sabora hrvatskih geodeta u
Splitu, 1993. g. izabran je za predsjednika geodeta Dalmacije. Iste je godine izabran i za čla
na Upravnog odbora HGD-a u funkciji dopredsjednika.
Nakon predstavljanja Petra Nikolića, predsjednik je zatražio glasovanje. Jednoglasno je iza
bran novi predsjednik HGD-a u četverogodišnjem razdoblju. ĆESTITAMO!
Od tog trenutka sjednicu je vodio novi predsjednik, koji se u uvodnoj riječi zahvalio Zdrav
ku Kapoviću za sve što je učinio kroz osam godina, te izrazio nadu da će i dalje, unatoč
obvezama kao dekana na fakultetu, i dalje biti velika podrška našem Društvu.

Ad 9) Temeljem prijedloga udruga, koje je razmatralo predsjedništvo, u novi Upravni odbor
za dopredsjednike predloženi §U i jednoglasno prihvaćeni: Zlatko Curik, Jelica Donđivić,
Zlatko Kuten, Damir Medak, Zarko Komadina i Jasminka Obrež Spoljar.

Ad 10) Za nove članove Nadzornog odbora predloženi su i jednoglasno prihvačeni: Aldo So
šić za predsjednika, Ali Bakija, Pero Ljubić, Stanko Pervan, Davorin Špoljarić.
Za Sud časti predloženi su i jednoglasno prihvaćeni: Stjepan Galić - predsjednik, Tereza Pa
velić - zamjenica, Josip Mikšik - sudac 1. stupnja, Kazimir Masnec - sudac 1. stupnja, Ne
nad Javoran - sudac 1. stupnja, Drago Maršanić - sudac 2. stupnja, Mirko Alilović - sudac
2. stupnja, Stjepan Bučar - sudac 2. stupnja.
Odvjetnica je pred sudom časti Marija Arnautović, a zamjenik odvjetnice Miroslav Pozder.
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Ad 11) Program rada HGD-a u idućem mandatnom razdoblju (2004. - 2008.) temelji se na
ciljevima određenima statutom, a sadrži:
1. Organiziranje tajništva HGD-a
2. Podjelu poslova unutar članova Upravnog odbora
3. Potaknuti raspravu o novim sadržajima u srednjim školama i na fakultetima
4. Započeti pripreme u organizaciji III. kongresa o katastru
5. Ostvariti veze i kontakte sa zastupnicima u Hrvatskom saboru
6. Geodetski list
7. Izboriti se za sudjelovanje o reorganizaciji katastarske službe
8. Organizaciju sastanaka predsjedništava u 2004.
Financijski plan za 2004. sastoji se od prihoda u iznosu od 883.000,00 kn, a tolika je
rashodna strana.
Program, ciljevi i zadaci te financijski plan jednoglasno su prihvaćeni.

Ad 12) Priznanja HGD-a za izniman doprinos u radu HGD-a dobili su Franjo Košanski i
Draško Maršanić, a za promicanje geodetske struke u Društvu Smiljan Tolj. Posmrtno je
dodijeljeno priznanje Božidaru Sukiću. Gospodin Košanski se zahvalio na primljenom pri
znanju. Kratka obrazloženja pročitala je Jelica Donđivić.

Franjo Košanski
Franjo Košanski rođen je 1939. godine u Granicama, općina Našice. Geodetsku tehničku
školu završio je u Zagrebu 1960. g., a studijem uz rad završio je Višu geodetsku školu i Geo
detski fakultet u Zagrebu.
Sredinom 1960. godine zapošljava se u Uredu za novu izmjeru zemljišta Osijek, poslije Za
vod za novu izmjeru zemljišta. Radio je vrlo uspješno sve poslove nove izmjere (Virovitica i
dr.) i komasacije zemljišta (Jagodnjak, Bolman, Baranjsko Petrovo Selo, N. Bezdan, Draž,
Vuka, Bizovac, Bršadin i dr.). Među prvima je preuzeo poslove na izradbi ODK 1:5000 na
području Našica, Đurđenovca, Osijeka. Prvi je započeo radove na poslovima inženjerske
geodezije, na kojima tada u zavodu nije bilo nikakvih iskustava.
Radio je na osječkoj obilaznici, autoputu Zagreb - Rijeka i Zagreb - Karlovac i drugim slič
nim objektima.
U 1972. godini započinje rad u Uredu za katastar i godetske poslove Osijek. Ponajprije se
bavi inženjerskom geodezijom, jer su svi raniji investitori zadovoljni kvalitetom i poštova
njem rokova došli za njim i narudžbe naslovili na katastar. Nastavio je rad na osječkoj obi
laznici i sličnim poslovima na području tadašnje općine Osijek, kao i redovitim poslovima
katastra.
Godine 1982. preuzima mjesto šefa odsjeka Katastra vodova, na kojem ostaje do imenovanja
za direktora Ureda za katastar i geodetske poslove Osijek, 1988. godine. Na taj način
zaokružio je ciklus poslova koji su se obavljali u Uredu za katastar i godetske poslove. Na
dužnosti direktora ostaje do 1992. godine, kad preuzima odjel za katastar, da bi 1999. godi
ne preuzeo dužnost pročelnika Županijskog ureda za katastar i godetske poslove, današnje
ga Područnog ureda za katastar Osijek.
Za Domovinskog rata iznimno se zalagao za pripremu karata i drugih podataka za potrebe
Hrvatske vojske i drugih organa. U tim aktivnostima bilo je i neprospavanih noći. U pripre
mi mirne reintegracije Podunavlja svojim autoritetom i zalaganjem u Odboru za mirnu re
integraciju, pridonio je potpunom preuzimanju geodetskih planova i arhive.
Za vrijeme navedenih mandata založio se za uvođenje i ažuriranje katastra zemljišta i kata
stra vodova i njihovo unapređenje i osobno je mnoge poslove odradio. Koliko je to savjesno i
s dobrom voljom učinio, najbolje se može prepoznati i danas, iako u mnogim obvezama kao
pročelnik Ureda, pronađe i riješi i najmanju sitnicu, koju ostali smatraju nerješivom.
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Aktivan je i u radu društva. Od 1986. do 1988. godine bio je predsjednik Društva geodeta
Osijek, a prije i nakon mandata član Predsjedništva. I danas je član Predsjedništva Udruge
geodeta Osječko-baranjske županije.

Draško Maršanić
Rođen 1938. godine u Supetru na otoku Braču. Gimnaziju je završio u Rijeci, a diplomirao
na Geodetskom fakultetu u Zagrebu 1963. godine. Do umirovljenja 30. 12. 2003. godine ra
dio je u više tvrtki, a najduže u sadašnjem Područnom uredu za katastar Rijeka i Geodet
skom zavodu u Rijeci. Bio je među osnivačima i prvim predavačima na geodetskom usmje
renju osnovanom 1978. godine u Građevinskom školskom centru u Rijeci. Posljednje tri go
dine radio je na radnom mjestu višega geodetskog inspektora u Državnoj geodetskoj upravi
sa sjedištem u Rijeci.
Sve protekle godine istaknuti je član udruge geodeta i Hrvatskoga geodetskog društva. Ne
zaobilazni je suorganizator i sudionik svih događanja koje je organizirala udruga.
Suorganizator je znanstveno-tehničkog savjetovanja u Opatiji pod nazivom "Katastar zgra
da". Osmislio je i organizirao dvodnevni izlet Rijeka - Ozalj - Krško (razgledavanje gradi
lišta nuklearne elektrane) - Mokrice - Trakošćan - Kumrovec - Stubičke Toplice - Gornja
Stubica - Rijeka.

Ćlan je organizacijskog odbora 3. susreta geodeta Hrvatske u Poreču i aktivni sudionik s re
feratom "Riječka iskustva na uspostavljanju katastra pomorskog dobra", koji projekt je vo
dio. Kao pristaša osnivanja geodetske škole u Rijeci izravno je radio na njezinu osnivanju, a
kada je 1978. godine započela s radom bio je jedan od predavača i veza škole i udruge.
Povodom obilježavanja značajnih obljetnica udruge dao je velik doprinos njihovim pripre
mama. Za 30. obljetnicu rada udruge osmislio je izložbu "Geodezija u našem kraju", koja je
bila postavljenja u centralnom riječkom izložbenom salonu. Osobno je prikupio i obradio
mnoge povijesne eksponate vezane uz katastarsku izmjeru. Uz obilježavanje 40. obljetnice
rada udruge 1993. godine, organizirao je i postavio malu izložbu geodetskih instrumenata,
te osmislio i uredio prigodnu publikaciju "Bilten", što je učinio i prigodom obilježavanja 50.
godišnjice rada udruge.

Na znanstvenom skupu povodom 65-godišnjice visokoškolske nastave geodezije na Sveuči
lištu u Zagrebu, održanom 1985. godine u Zagrebu, predstavlja riječku regiju referatom
"Rad visokoškolskog geodetskog kadra na području Zajednice općina Rijeka". Približno u
isto vrijeme za savjetovanje u Stubičkim Toplicama priprema dva referata pod nazivima
"Upravni postupak u organima uprave nadležnim za geodetske poslove s područja Zajedni
ce općina Rijeka" i "Automatska obrada katastarskih podataka kod nove izmjere zemljišta".
Idejni je tvorac grba Geodetske udruge Primorsko-goranske i Ličko-senjske županije, a
1995. godine na njegovu je inicijativu pokrenuto glasilo naše udruge "Limbus". List s preki
dima izlazi sve ove godine, a gospodin Maršanić ga uređuje i priprema priloge. Članci su mu
objavljeni i u Geodetskom listu.
Gospodin Draško Maršanić bio je predsjednik udruge u razdoblju 1986. - 1988. godine.
Za istaknuto djelovanje u radu udruge i na unapređenju struke povodom obilježavanja 50
godina rada Geodetske udruge Primorsko-goranske i Ličko-senjske županije dodijeljeno mu
je priznanje.

Smiljan Tolj

Rođen 26. 6. 1930. godine u Kaštel Lukšiću. Srednju godetsku školu završio je 1952. godine i
zaposlio se u Zavodu za izmjeru zemljišta u Splitu. Kroz taj zavod upoznaje sve poslove geo
dezije i radi na terenima Zadra, Šibenika, Makarske, Gračaca, u Međumurju i Dubrovniku.
Nakon poslova izmjere 1957. zapošljava se u katastru Dubrovnik, gdje radi sve katastarske
poslove, postaje šef ureda, a poslije i direktor. Ondje ostaje cijeli svoj radni vijek.
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Njegov rad u katastru postaje primjer kako se postavlja moderna organizacija poslovanja
katastra, među prvima uvodi vlastitu djelatnost, zapošljava veći broj ljudi, sudjeluje u iz
gradnji novog prostora, nabavlja modernu opremu, jednom riječju daje katastru ulogu koja
se i danas prepoznaje.
Gospodin Tolj je cijeli svoj život vezao za katastar ali i za udrugu geodeta Dalmacije, ma
kako se ona kroz pedesetak godina zvala.
Bio je član predsjedništva geodeta Dalmacije, nagrađivan više puta za svoj doprinos na una
pređivanju odnosa u društvu geodeta Dalmacije i Hrvatske.

Božidar Sukić
Pretposljednjeg dana veljače 2000. godine, u netom navršenoj 64. godini života, prestalo je
kucati srce dragog nam Božidara Sukića, dipl. ing. geodezije, pročelnika Ureda za katastar
sko-geodetske poslove Vukovarsko-srijernske županije. Svi koji su ga poznavali primili su tu
tužnu vijest s bolom zbog gubitka uvaženog i dragoga kolege.
Rođen je 7. veljače 1936. godine u mjestu Podturen, u Međimurju. Djetinjstvo i osnovna
škola vezani su uz mnoga seljenja uvjetovana učiteljskim pozivom njegovih roditelja i rat
nim zbivanjima. Gimnaziju je pohađao u Virovitici i kao odličan učenik maturirao je 1954.
godine. Upisao se na Geodetski fakultet Sveučilišta u Zagrebu. Kao jedan od najboljih stu
denata fakulteta dobio je nagradu Sveučilišta 1960. godine. Diplomirao je 28. ožujka 1961.
godine.
Zaposlio su u Uredu za izmjeru u Zagrebu, a prvi gaje posao doveo na komasaciju k. o. Ne
goslavci, gdje ostaje 1961. i 1962. godine. Bila su to prva iskustva mladog inženjera vezana
za komasaciju i izmjeru, te specifičan i težak terenski rad i život sela onoga doba. Slijedila
je komasacija k. o. Mohovo 1964. i 1965., gdje je bio rukovoditelj radilišta komasacije. Kra
jem 1965. i početkom 1966. je na komasacijama k. o. Šarengrad i k. o. Opatovac. Godine
provedene u komasacijama bile su dio života kojima se gospodin Sukić rado vraćao cijeloga
radnoga vijeka, ali je preuzimao i nove poslove, a iskustva je prenosio na mlađe.
U Općinskom geodetskom zavodu Vinkovci zapošljava se 1. travnja 1966. godine. Komasaci
ja i nova izmjera pratili su inženjera Sukića i u Geodetskom zavodu Vinkovci, pa je tako
1971. god. voditelj radilišta komasacije u k. o. Podgrađe. Uvijek je profesionalno i inventiv
no pristupao poslu, pa 1974. god. postaje direktor Geodetskog zavoda Vinkovci. Zavod je
tada radio poslove katastra zemljišta i katastra vodovoda za potrebe ondašnje općine Vin
kovci i geodetske poslove na području Slavonskog Broda, Županje i Vukovara.
Nakon razdvajanja upravnog dijela od poduzeća Geodetski zavod Vinkovci, gospodin Sukić
s djelatnicima katastarskog odjela prelazi 1979. god. u Općinsku geodetsku upravu na mje
sto direktora i jedinoga geodetskog stručnjaka. Zajedno s djelatnicima katastra i programe
rom iz Osijeka 1983. i 1984. razrađuje i stvara program za AOP katastra zemljišta, koji se i
danas, uz tehnološke izmjene i neznatne dorade, primjenjuje u katastrima u Vinkovcima i
Vukovaru. U tom razdoblju nastaje i novi plan grada Vinkovaca, osnovna državna karta s
parcelama za područje cijeloga katastra, te se kreira način vođenja evidencije prostornih je
dinica za potrebe statistike. To su bile aktivnosti koje su u organizacijskom i financijskom
smislu okupljale i sudionike izvan sustava tadašnje Općinske uprave, a glavni im je pokre
tač bio gospodin Sukić.
U početku Domovinskog rata organizirao je evakuaciju geodetskih i katastarskih podataka
katastra Vinkovci u Zagreb kako ne bi došlo do mogućeg uništenja. Nakon rata ponovo po
kreće izdanje novog plana grada Vinkovaca, izradbu različitih tematskih karata za potrebe
međunarodnih snaga UN-a i lokalne uprave.
Nakon ustrojstva Vukovarske-srijemske županije gospodin Sukić je 25. siječnja 1994. ime
novan pročelnikom Ureda za katastarske i geodetske poslove, gdje je bio sve do svoje smrti.
Prva aktivnost u novom ustrojstvu bila je organizacija izradbe karte županije, jedne od
prvih u Republici Hrvatskoj. S povećanjem posla Ureda, vezanim za sređivanje evidencije
državnoga poljoprivrednog zemljišta, pokreće inicijativu za nabavku najsuvremenije mjerne
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opreme, GPS-uređaja, prve te vrste u uredima Republike Hrvatske. On sam sudjeluje u
prvim mjerenjima tim uređajima. To govori o njegovu stalnom praćenju suvremenih tehno
logija i njihovoj primjeni.
Imao je i vodeću ulogu u reintegraciji katastra Vukovar u Hrvatski katastarski sustav u po
stupku mirne reintegracije Hrvatskog Podunavlja, za što je 1998. godine odlikovan od pred
sjednika Republike Hrvatske Redom hrvatskog trolista.
U Uredu je kreirao i organizirao digitalizaciju katastarskih planova cijele Vukovarsko-sri
jemske županije, prve u Republici Hrvatskoj. Jedan od posljednjih velikih organizacijskih
pothvata u uskoj je vezi s njegovim stručnim počecima, a to je zračno snimanje i izmjera na
selja Babina Greda, koja je u tijeku.
Gospodin Božidar Sukić bio je izrazito privržen svojoj obitelji, brižan suprug i otac, savršen
djed svojim unučicama. Njegova nagla i prerana smrt bila je za obitelj najteži gubitak.
Svojim primjerom odnosa prema poslu motivirao je nas u Uredu da dajemo maksimum u
svom radu. Nastajao je, uz rješavanje obveza u Uredu, posvetiti pažnju svakom svom djelat
niku. Mlađim je kolegama nesebično prenosio svoje znanje i iskustvo te pružao mogućnosti
stručnog usavršavanja.
Prema vanjskim suradnicima geodetima bio je susretljiv i korektan jer ih je smatrao dijelom
našega zajedničkoga geodetskog i katastarskog sustava.
Zbog svega što je učinio i kakav je bio neka je vječna hvala gospodinu Božidaru Sukiću.

Sabor je završio u 12 sati.

Sandra Supina

ZAPISNIK
s 26. sjednice Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva

26. sjednica Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva održana je 18. lipnja 2004. u
mjestu Krasno na Velebitu s početkom u 11.30 sati.
Sjednici su nazočili: P. Nikolić, Z. Čurik, J. Donđivić, Ž. Komadina, Z. Kuten, J. Delak, D.
Butković, M. Pešun, J. Okroša, M. Vinski, S. Kirinić, D. Špoljarić, D. Fable, S. Pervan, A.
Sošić, S. Galić, M. Arnautović, D. Skračić, S. Jurić, S. Kićinbaći, M. Džapo.

DNEVNI RED:
1. Otvaranje sjednice - utvrđivanje dnevnog reda

Pozdrav gostima
2. Izvješće o 13. susretima hrvatskih geodeta u Solarisu
3. Raspodjela poslova i radnih zadataka unutar Upravnog odbora
4. Geodetski list - Izvješće o financijskom poslovanju
5. Pripreme za III. hrvatski kongres o katastru
6. Različito

Ad 1) Sjednicu je otvorio predsjednik P. Nikolić uz srdačan pozdrav nazočnima, te sezah
valio domaćinima na prijamu i dobrodošlici. Nakon toga prešlo se na dnevni red.

Ad 2) Predsjednik P. Nikolić podnio je izvješće o 13. susretima hrvatskih geodeta u Solari
su, te naglasio kako je svrha ovih susreta ispunjena, a to je: okupljanje u što većem broju,
prezentacije - državno geodetska dobro i katastar pomorskog dobra - koje su odlično pri
premljene i obavljene, te organizacija 8. sabora HGD-a. Na susretima je sudjelovalo 798 ge
odeta. Tu možemo izdvojiti strance, koji su aranžman platili izravno u hotelu i one koji su
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imali pravo na besplatni aranžman, te na kraju ostaje 756 uplaćenih kotizacija, od kojih će
društvo živjeti sljedećih godinu dana, odnosno do sljedećega kongresa.
Na raspravi koja je otvorena nakon izlaganja P. Nikolića, za riječ su se javili Z. Kuten, S.
Galić, J. Donđivić, Ž. Komadina, D. Skračić, S. Kirinić koji su iznijeli manje propuste u or
ganizaciji. Na kraju su se svi složili s J. Delakom, koji je rekao kako će dobra volja i želja za
druženjem iz svih situacija izvući ono najbolje. Mislimo da se to i dogodilo na 13. susretima
hrvatskih geodeta.

Ad 3) Članovi Upravnog odbora dobili su zadatke i poslove, te će se na temelju njihova rada
pratiti ostvarivanje zacrtanog programa Društva. Zadaci i poslovi podijeljeni su na sljedeći
način: D. Medak - međunarodni odnosi (FIG, Srbija, Crna Gora, BiH ... te uređuje web-stra
nicu). Z. Čurik zastupa HGD na području Koprivnice, Virovitice, Bjelovara ... te, uz pomoć
tajnice Društva, vodi brigu o članovima i članarinama. Ž. Komadina zastupa HGD na
području Čakovca, Krapine i Varaždina, te vodi brigu o članarinama Istre i Primorsko-go
ranske županije, J. Donđivić pokriva područje Sl. Broda, Vukovara i Osijeka, te je veza sa
saborskim zastupnicima. J. Obrež Špoljar vodit će brigu o financiranju Geodetskog lista,
član je Uredničkog odbora te je zadužena za kontakt s Ministarstvom znanosti, Z. Kuten
zastupa HGD na području Pazina, Rijeke, Gospića, Dalmacije te vodi brigu o suradnji s Ko
morom. Glasnogovornik Hrvatskoga geodetskog društva u medijima je A. Sošić.
U raspravi koja je otvorena na tu temu, javio se D. Skračić koji očekuje da će se imena čla
nova Upravnog odbora, te njihovi zadaci i poslovi moći pronaći na internetskoj stranici.

Ad 4) Glavni urednik Geodetskog lista, S. Frangeš, nije bio nazočan, ali je dostavio kratko
izvješće u kojem se na prvome mjestu ispričao zbog nemogućnosti sudjelovanja na sjednici.
Prema novoj podjeli poslova unutar HGD-a glavni urednik obavljat će samo uredničke po
slove u Geodetskom listu, a poslove vezane za financiranje preuzela je J. Obrež Špoljar.
Vezano za tu novonastalu promjenu P. Nikolić iznio je podatak o gubitku od 48.000,00 kn
koji je Geodetski list ostvario u 2003. godini. Rasterećenjem glavnog urednika i novom ra
spodjelom posla, očekuje se smanjenje tih gubitaka. U tom smislu već su sklopljeni ugovori
o sufinanciranju Geodetskog lista s DGU-om, Komorom, Geodetskim zavodom Osijek te
Geofotom. Isto se očekuje i od Ministarstva znanosti, Geodetskog fakulteta i geodetskih
tvrtki, naravno, prema mogućnostima.
U raspravi koja je otvorena, P. Nikolić iznio je dopis Komore, u kojem se predlaže uredniš
tvu Geodetskog lista da se jedan član Komore imenuje u urednički odbor. P. Nikolić smatra
da je to dobra ideja, s čime se složio i S. Galić. Ž. Komadina je predložio da se o tome ra
spravlja na sljedećem sastanku Upravnog odbora.

Ad 5) Kongres o katastru trebao bi se održati krajem travnja ili početkom svibnja. P. Niko
lić dao je nekoliko prijedloga: Zagrebački velesajam, i to u sklopu INTERGEA, ili da se kon
gres održi u režiji HGD-a, i to u Zagrebu ili na Plitvičkim jezerima. S obzirom na to da su
troškovi organizacije kongresa uglavnom preveliki, trebalo bi se svakako odlučiti za ono što
je financijski isplativije.
U raspravi na tu temu S. Galić nije se složio da je varijanta s INTERGEOM dobra. Pre
dložio je da se kongres organizira u našoj režiji s našim nazivom, te da se u okviru kongresa
donesu pravilnici. Da nam treba reforma našeg sustava složili su se S. Galić i Ž. Komadina.
Z. Čurik dodao je da se susreti geodeta uglavnom održavaju u turističkim mjestima, te da
kongres treba biti ondje gdje se može organizirati na višem nivou, kako bi mu se dala vri
jednost koja mu i pripada. Kongres je u svakom slučaju vrlo važan skup zbog promocije uši
rem smislu, te obrađuje teme koje su važne i aktualne za struku.
Zaključak je rasprave da se Upravni odbor treba što prije sastati da bi se mogle definirati te
teme.
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A<! 6) Govorilo se o novčanim naknadama za priznanja. P. Nikolić predložio je 1000,00 kn,
a Z. Komadina 2000,00 kn. Glasanjem je odlučeno da taj iznos bude 1000,00 kn.
P. Nikolić govorio je o potrebi HGD-a za novom opremom, jer je postojeća zastarjela, pa
tako Društvo ima potrebu za novim računalom, prijenosnim računalom i kopirnim strojem.
Zahvaljujemo gospodinu S. Galiću, koji je preuzeo na sebe nabavku novog računala. Ostalo
će se nabaviti iz sredstava HGD-a.
A. Sošić primijetio je da su aktivnosti veće s novim predsjednikom. Iznio je potrebu za revi
zijom članstva u HGD-u, te na kraju dodao kako će Istarska županija riješiti problem svog
prostora do Nove godine.

Sjednica je završila u 13.30 sati.
Nakon sjednice pošlo se u obilazak Velebita, Štirovače, te se više nego uzbudljivim šumskim
putevima došlo do Vrakove drage, u kojoj su nas domaćini dočekali s muzikom i odličnim
ručkom.

Sandra Supina

HRVATSKO GEODETSKO DRUŠTVO 
CROATIAN GEODETIC SOCIETY 

Čestit Božić i sve najbolje u
Novoj 2005. godini


